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ZÁPIS 
z 3. zasedání Zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 18. 2. 2019 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 
 
 
Přítomno:  19 
Omluveni:  1 – Mgr. KOŠÍČEK Jan 

Přišli později: 1 – Ing. ŠLAPANSKÝ František 

Zapisovatelé:  NAHODILOVÁ Jana, Ing. VAŘINA Pavel 

Ověřovatelé zápisu:  Ing. Martin Procházka, Mgr. Tomáš Striegler 

Návrhová komise:  Bc. Radovan Doubek, MUDr. Hana Kučerová, Pavel Procházka, Pavlína Tkaná 

                                    

                         
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘO-

VATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
 
 
2. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.00 hod., přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je pří-
tomno 19 členů Zastupitelstva města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, 
pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů. Z dnešního jednání se omluvil Mgr. Košíček, předpokládám, že 
Ing. Šlapanský přijde v průběhu jednání. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi e-
mailovou poštou, případně zde na místě. Navrhuji diskuzi ke každému bodu zvlášť. Má někdo další 
doplnění k programu? Jenom konstatuji to, že v interpelacích Vás seznámím s aktuálním děním kolem 
Slovanské epopeje. Zcela jistě jste zaznamenali, co se děje.  

 

Příchod – Ing. František Šlapanský – 16:02 hodin  
 

 
Doplnění nikdo nemá, zahajuji tedy hlasování o dnešním programu.  

 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  Ing. Martin Procházka, Mgr. Tomáš Striegler 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: Bc. Radovan Doubek, MUDr. Hana Kučerová, Pavel 

Procházka, Pavlína Tkaná 

 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
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Starosta – zápis z  jednání minulého Zastupitelstva byl řádně ověřen, nebyly k němu vzneseny připo-
mínky a je tedy připraven k nahlédnutí, následně bude uložen do archivu.  
 
 
2. Interpelace  
 
 
Starosta – nejdříve se zeptám já Vás zda máte nějakou připomínku k interpelacím? Mgr. LANG Petr – 
já mám dvě otázky na Vás. První je podnět od občanů, kteří se mne ptali. My jsme to už probírali v 
rámci studie celkového sídliště. U toho obchodu, tabáku – nevím jak se přesně ten obchod nazývá, 
naproti Blondýně je parkoviště, které je v takovém špatném stavu. Občané se mne ptali, zda-li by s tím 
nešlo něco udělat. Dát tam třeba zámkovou dlažbu, nějak to řešit, protože ten stav je nutěšený a ono, 
přece ta studie sídliště s tím bude nějak počítat a ta v nedohlednu, nechci říct, ale je to na delší povídání. 
Jestli by nešlo toto nějakým způsobem vyřešit. Starosta – bud reagovat hned. První poznámka je ta, že 
je zpracována projektová dokumentace na celé parkoviště na ulici Břízová. S tím, že právě potřeba 
vyřešit celou situaci na ulici Zachráněná, tak v této chvíli není v plánu zahájit výběrové řízení nebo tu 
celou investiční akci. O projektování celého “mexika” se budeme bavit v nějakém blízkém termínu. V 
dnešních bodech je i projednávání žádosti na opravu komunikacích, je v nich i ulice Znojemská. Mgr. 
LANG Petr – je aspoň nějaký nástřel, kdy by mohlo začíst s tím něco dělat? Starosta – v této chvíli se 
o tom, ještě nejednalo, tak abychom řešili investiční akci – vybudování parkoviště na ulici Břízová. 
Může projednat Rada města na svém nejbližším jednání a pak předložit na jednání Zastupitelstva města 
návrh nějakého postupu. Mgr. LANG Petr – děkuji a ta druhá věc. To je spíš taková stížnost, která se 
vztahuje k usnesení Rady města. Je to usenesení I., bod č. 14 Rada města schvaluje výměnu bytů mezi 
žadateli – nájemníky Bohuslavou Řezáčovou a paní Marií Novotnou. Jedná se tam o stížnost, která mi 
byla předáná prostřednictvím Kamily Polachové od dcery paní Marie Novákové, což je paní Krejčí, 
jestli se nepletu. Jde tam o to, že mělo dojít k nějaké výměně bytů mezi paní Řezáčovou a paní 
Novákovou. Ta paní Nováková je už starší paní, respektive už poměrně dost stará paní. Dostalo se mi té 
stížnosti tak, že byl vyvinut tlak na tu paní Novákovou, která už nechci říct, je samozřejmě svéprávná. 
Vzhledem k jejímu věku, je jí okolo 90ti let, tak už asi ne úplně vládne, tady všem smlouvám a tady těm 
dotazům. Došlo k té výměně, ale ta její dcera se musela respektive z toho vyměněného bytu vystěhovat. 
Nový byt jí prý nabídnut nebyl, ten který měla získat po té paní Řezáčové. Správa města na ní tlačila, 
aby si všechno vystěhovala po mamince, která je nyní v nějakém pečovateláku nebo v něčem takovém. 
Není úplně vyloučeno, že by se teda mohla vrátit, ale pravděpodonost toho jejího návratu není velká. 
Ale spíš bych chtěl nějaké vyjádření, tady k tomuto. Starosta – pane magistře, já vám odpovím. Ne, 
nějaká výměna, ale standardní výměna bytů mezi dvěma nájemci. Je to v pravidlech pro přidělování 
bytů. Je odsouhlasena v těch směrnicích pro výměn bytů, je to standarní běžná věc, která se v Krumlově 
děje běžně. Ve chvíli, kdy dva nájemci požádají o výměnu bytů a není v tom nějaký problém, který teď 
řešíme u jiné výměny bytů, tak Rada města v 9 případech z 10 bezproblémů tuto výměnu schválí. O to 
šlo tady v tomto případě. Ale tady je problém jiný, a ten problém spočívá v tom, že o jeden z těch bytů. 
Na Radu města a Zastupitelstvo města, ten materiál budeme projednávat příště, přišla právě žádost paní 
Polachové, kdy přečtu jenom první odstavec. Před 14 dny jsem zjistila, že se vystěhovává byt hned 
vedle našeho bydliště, T.G.M. 34, a tak mě napadlo, že by se možná na přechodnou dobu hodil mojí 
dceři. Zdůrazňuji,že to je pouze jedna z možností, neboť dcera končí studium, a teprve zvažuje, zda se 
vůbec do Krumlova vrátí. Čili veškerá anabáze, co se právě děje na sociálních sítích a co se vyvinulo za 
tlak, zní z mého pohledu velmi falešně. V této chvíli se nechci dopustit, a nechávám za tím tři tečky. 
Materiál k tomu bude předložen na příštím jednání Zastupitelstva města, neb tento přípis je určen 
jednání Zastupitelstvu města. Nejprve jej projedná Rada města se všemi dokumenty, které k tomu jsou. 
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Jenom říkám, že bych se velmi ohradil, proti tomu, že nějaká výměna, a že Rada města se dopustila 
nějakého zneužití pravomoci nebo že tam někdo někoho osočuje. Je potřeba si uvědomit, na přechodnou 
dobu hodil mojí dceři. To zní velmi falešně a od paní Polachové mne to opravdu velmi mrzí. Mgr. 
LANG Petr – jestli mohu ještě. Já jsem nechtěl vůbec útočit na Radu města, zpochybňovat nějaké 
jejich rozhodnutí. Ale jde mi to, že právě té paní Novákové byl ten byt vyměněn. Což se děje pomale na 
každé Radě, nebo ne každé, ale k těm výměnám dochází. To je všechno v pořádku. Ale co mám 
informace od dcery paní Novákové, tak že ten byt 1+1, do kterého by měla jít, jí nebyl vůbec nabídnut. 
Došlo k výměně bytů, ale. Starosta – pane magistře já v této chvíli nemám k tomu předloženy 
materiály. Nejprve to projedná Rada města a následně to bude předloženo na dalším jednání 
Zastupitelstva, řádném jednání. Dostanete veškeré dokumenty, které k tomu jsou. Já jenom opakuji, že 
ta mince, má to dvě strany. Zní to z mého pohledu velmi falešně. Nemyslím si, že my bychom udělali 
nějaký problém. Mgr. LANG Petr – nenapadám tu výměnu, jen jestli ta paní Nováková má možnost se 
vrátit do toho bytu 1+1? Starosta – v této chvíli Vám neumím odpovědět. Služby města by si nedovolili 
kohokoliv nutit k nějaké výměně aniž by k tomu měli, obráceně z jeho strany žádost. To, že Služby 
města někam přijdou, a vy si vyměníte byt. Takto to nefunguje a musím se proti tomu razantně ohradit. 
V této chvíli uzavírám k tomu debatu. Rada města bude jednat příští týden a zde tuto žádost projedná. 
Mgr. LANG Petr – děkuji za odpověď. MAKOVICKÝ Tomáš – já mám dotaz ze strany majitelů 
garáží na sídlišti. Jsou to spíše majitelé, kteří mají garáže v tom zadním traktu. Jak je tam nezpevněná 
část té vozovky mezi stávají asfaltkou a potom tam navazující stezkou. Jak je nyní obleva, tak se tam 
postupně rozjíždí, jakoby ta vozovka. Více a více vystupuje ten kanál, který tam je, tak jestli je možnost 
s tím něco udělat. I byť potom třeba pro využití těch pochůzkářů, že by tam nešli v blátě a zároveň kvůli 
těm autům, aby tam náhodou nechytli spodní částí toho podvozku. Ten kanál začíná výrazně vystupovat 
nahoru. Starosta – tam jsou dva problémy. Jeden je  celková opravé té cesty, která tam je, pokteré jezdí 
k těm garážím auta. To je dlouhodobá věc. Nejprve uděláme komunikace, tam kde jsou potřeba – v 
rámci města. Po té budeme dělat cestu ke garážím. Druhá věc je kanál, ten je skutečně problémový. 
Takže my v této chvíli, děkuji za tu poznámku, podíváme se na to a zařídíme s Vodárenskou, jak tento 
kanál vyřešíme. PROCHÁZKA Pavel – takže já bych se chtěl zeptat na ulici Rakšickou a Nádražní. 
Jaký tam je termín, protože ta situace je tam velmi špatná. Lidi si hodně stěžují na hluk a kostky 
vyskakují. Starosta – já jsem četl sociální sítě. PROCHÁZKA Pavel – já jsem je dnes také četl. 
Starosta – dnešní informace od ředitele Krajské správy a údržby silnic pana Komorky je taková, že v 
této chvíli probíhají stavební řízení, nebo řízení k udělení stavebního povolení na tuto akci. Celé se to 
drželo na vybudování opěrné zdi, na řešení nějakých majetkoprávních vztahů, přeložky plynu, elektřiny, 
vody atd. Projekt by měl být již ukončen a probíhá stavební řízení k udělení stavebního povolení. Tzn. 
vysoutěží se a já pevně věřím tomu, že podzim letošního roku bude dodržen. Z naší strany jsme na tuto 
akci finančně připraveni. Čekáme na to, kdy majitel komunikace řekne – bude zpravovat. Probíhá 
stavební povolení tzn. na SÚS, a pokud žádají o stavební povolení, tak to běží k tomu, že tu investici 
chtějí provést. Tam, kde se investice řadí do nějakého zásobníku, tak se provádí pouze investiční záměr. 
PROCHÁZKA Pavel – dobře. Nešlo by k tomu dát nějaké vyjádření. Něco napsat do novin, aby byla 
dána nějaká jasná zpráva. Aby nekolovali nějaké dohady, něco jako zprávy, že vůbec neuvažuje. 
Starosta – to opakuji pořád dokola. Dáme opětovnou informaci do novin. PROCHÁZKA Pavel – 
mluví se o tom 20 let, a. Fakt je to nyní v havarijním stavu, ta Nádražní konkrétně je hodně špatná. 
Starosta – o té situaci se ví. Vědělo se o tom, že ve chvíli, kdy se opraví ulice na Zámecké, kdy se 
opraví vnitřní město, tak že toto bude nejvíce havarijní silnice nebo silnice v nejhorším stavu. 
Komunikujeme s Krajskou správou a údržbou silnic, aby tuto silnici měli ve svém investičním plánu. Je 
to tak, že když ne letos, tak příští rok na jaře zahájí tuto stavbu na ulici Rakšickou. Upozorňuji na to, že 
to bude Rakšická po tu křižovatku u obchodu a na to bude teprve  navazovat ulice Nádražní. Vzhledem 
k tomu jaký to je dopravní uzel, tak to nelze opravovat naráz. Tam není kudy se dostat. PROCHÁZKA 
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Pavel – a ještě mám takovou drobnost. Minule tady pan Doubek vzpomínal odpadkové koše, tak když si 
všimnete, tak kolem DPS už není žádný odpadkový koš. Jsou tam jenom čtyři na tom náměstíčku, 
uprostřed v tom parku. Jestli by se opravdu v tom městě nemělo s tím něco udělat. Potom až se budou 
opravovat ty ulice, tak tam také ty kanálové vpustě jsou vlastně nad úrovní té vozovky, tam zůstane 
voda a mráz ji ničí, tu vozovku. Když voda neodteče, čili takové drobnosti. Starosta – odpadkové koše 
jsme tady řešili minule. Děkuji za tu poznámku, v této chvíli k tomu nemám co říct. PROCHÁZKA 
Pavel – že opravdu je to jako špatné. Když se to vezme, tak okolo žádný není a tam jsou čtyři. Já nevím, 
na deset metrů od sebe. Starosta – prověříme danou lokalitu. Nevím, co víc k tomu mám říct. Bc. 
DOUBEK Radovan – k těm odpadkovým košům se tedy také připojím k panu Procházkovi. S tím, že 
posledně jsem říkal, že ta cestička ke hřišti, že je tam znečištěna těmi odpadky. U laviček nejsou žádné 
odpadkové koše. To místo zůstalo netknuté, zůstalo nevyčištěné, odpadkové koše tam nenáme. Já si 
myslím, že ze strany starosty, když dostane pan Čemerka příkaz, že tam ty odpadkové koše má dát, tak 
je tam dá. A nemůže se vymlouvat na to, že nemá lidi, že nemá kapacitu na to, aby to vynášeli. Ať si 
nechá udělat o jeden odpadkový koš víc a může ušetřit ten pracovník, který bude vynášet si cestu. Další 
věcí je, a to jsem tady také minule říkal, ohledně tohoto dětského hřiště v rámci vnitřního města. Nevím 
jaký má na to názor náš pan starosta, případně místoastarosta. Říkal jsem, že děcka nám si tady hrajou u 
školy, bouchají tam do fasády. Tím, že jsou tady ty prostory omezené. Řekl jsem posledně, že se zeptám 
zastupitelů, jestli by je nenapadla nějaká spásná myšlenka, kde by to mohlo být. Já osobně bych viděl 
potencionálně nějaké to víceúčelové hřiště, za stanicí Policie. Kde podotýkám, tam jsou dva problémy. 
Jeden je, že tam není celý pozemek města, tam je asi z 12 metrů v majetku Policie Krajského ředitelství 
v Brně a potom tam vadí i sloup elektrického osvětlení. Jsou to takové dost velké dvě negativa. Na 
druhou stranu, pokud by to bylo oplocené, to hřiště, tak by tam pro ty děcka bylo téměř ideální. Druhý 
místo, který mě napadlo,tak je vedle zemědělského učiliště, tam byl kdysi dům paní Čudánové. Ten 
dům je zbořený, je tam zelná plocha. Vlastně je to vedle zahrádky u hospody, teďka “U Lustiga”, se 
tomu říká. Ještě tam stojí budova, taková budova ne v moc ideálním stavu. Ta budova je majetek města. 
A pokud, je to bývalá elektroopravna, a pokud by ta buodva šla dolů, tak by tam to hřiště bylo úplně 
luxusní. Děkuji za případnou odpověď k těmto dvou bodům. Starosta – odpadkové koše. Bc. 
DOUBEK Radovan – jsme vyřešili. Starosta – v této chvíli nemá potřebu se více vyjdřovat, protože to 
není tak, že Třetina někomu něco poručí a takto to prostě nefunguje. Že bych já někomu něco poroučel. 
Druhá věc k dětským hřištím. Uvedl jsi dvě místa, která přicházejí do úvahy. Místo u školy, tam jsme 
měli dokonce investiční záměr na vybudování sporotvního prostoru – vycházelo tam hřiště na volejbla, 
vycházela tam 50 metorvá dráha, vycházelo tam, Ing. Stejskalová by mne doplnila. Ve finaále se 
rozhodlo, že tam bude dětský kout, který tam je neb se, a dnes to je v materiálech podává žádost na 
vybudování sportovního hřiště na Střelici, které by mělo být veřejně přístupné. Dopoledne bude pro 
potřeby škol a v odpoledních hodinách pro potřeby fotbalového oddílu a běžně přístupné dětem. Tam 
nebude nic, že by vadilo, že by tam ty děti chodily. Druhá lokalita, kterou jsi zmiňoval, je lokalita u 
hospody “U Lustiga”. Tam není problém elektrodům zbourat, tam je problém šatlava. Celý ten prostor 
vykazuje jakousi, tam jsou určité varianty a možnosti, jak celý ten prostor využít. Problém je, že v této 
chvíli máme zažádáno na Ministerstvo kultury, je to v památovké zóně, zda můžeme zdemolovat ruinu 
té šatlavy. V této chvíli nemáme odpověď. Předpokládá se, že nebudeme úspěšní v této žádosti. Budeme 
muset řešit celý ten prostor nějak komplexně neb není to jen prostor “U Lustiga”, ale jsou tam hlavně tři 
školy. Tolik v této chvíli má odpověď na tyto dvě lokality. Rada města na nejbližším jednání nebo z 
těch blízkých projedná systém schvalování investičních akcí, kterým my se řídíme. Kdo co schvaluje a 
kdy co schvaluje. Tzn., že když ty navhneš vybudování investiční akce - parkoviště, dětstkého hřiště, 
tak to má nějaký systém, kdy je to potřeba tady zpracovávat – projektovou dokumentaci, územní řízení, 
stavební povolení, výběrová řízení atd. To není jen tak, že my bychom si tady s Juránkem něco 
vymysleli a rozhodli o tom, že to teď tady a tak bude. Toto schéma bude předloženo na příštím jednání 
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Zastupitelstva města. Máme to připraveno, já ho mám dokonce tady, ale neprojednala to ještě Rada 
města. Bc. DOUBEK Radovan – já bych zdovolením ještě něco. Starosta –  prosím. Bc. DOUBEK 
Radovan – jenom, co se týče toho hřiště. Tím, že by to bylo hned vedle té školy -  prvňáci, druháci, 
třeťáci mají jednu hodinu 2x týdně tělesné výchovy. Oni, když půjdou, tady tihle ti šprci na hřiště, 
vlastně na fotbalové hřiště, tak tam budou 10 minut a půjdou zpátky. Než se převlečou a než všechno 
todlenc. Myslím siprostě, že by to byla velice vhodná lokalita na vybudování tady tohohle. Starosta –  
nemám s tím problém. My jsme tam o tom hřišti uvožovali. Nepotkali jsme se ani s lidmi, kterří tam 
bydlí. Ne nepotkali, ale nesladili stanovisko. Byli výrazně proti tomu, aby se tam mlátilo balónem. 
Mísotstarosta – to je jedna věc a druhá věc, byl i velký problém s Policií ČR, která prostě to hřiště také 
tam úplně moc nechtěla. Chtěla tam protihlukové stěny apod. a hlavně ten pozemek tam je jejich. Bez 
jejich souhlasu. Bc. DOUBEK Radovan – teoreticky se dá řešit spousta věcí. Mísotstarosta – ano, 
teoreticky ano. Ten prostor je tak malý, že prakticky nikoliv. Starosta –  pozor, obráceně. Samozřejmě 
jsme se ptali Policie ČR, která chce tento prostor využít na parkoviště pro své vozy, pro potřeby Policie. 
Tam vznikne naopak rozšířené parkování pro. HORÁK Michal, DiS. – mělo by tam vzniknout 
parkoviště zejména pro služební vozy Policie, pro rychlé výjezdy “dlouhých zbraní”, pro údržbu vozidel 
atd. Ten prostor v Krumlově není, pro údržbu vozidel a plánuje se rozšíření tabulkových míst o několik 
dalších členů “dlouhých zbraní”, s tím, že se ten vozový park trošku zvětší. Současná situace na ulici 
Školní není pro Policii udržitelná. Takový způsob jaký tam je – parkování, výjezdy z garáží atd., to je 
prostě špatné. Policie určitě, pokud budu mluvit o Policii, tak určitě je pro, aby za tím prostorem, 
budovou byl plac zpevněný, oplocený pro potřeby Policie. Starosta –  dobře. Já ještě s tím, že jednak je 
ten materiál v dnešním programu, zároveň předložíme schéma projednávání investičních akcí. Nechci 
říct, že bychom uzavřeli debatu o hřišti ve vnitřním městě. To právě ani omylem, právě naopak. Dalším 
bodem interpelace, dovolím si využít chvíle a podělit se s Vámi o radostnou událost. Poděkuji Mgr. 
Striglerovi za přípravu prezentace o Slovanské epopeji. Od komunálních voleb jsme jednali s vedením 
hlavního města Prahy o možnosti návratu  Slovanské epopeje do Moravského Krumlova. Byl jsem 
požádán vedením Prahy, abych se o tom nikde nezmiňoval, nikde o tom příliš nemluvil. Vy jste tu 
informaci také měli, byli jste požádáni, abyste se o tom nikde nešířili. Děkuji Vám za to, že jste toto 
dorželi, protože to přispělo k tomu, že ta jednání se vedou ke zdárnému konci. Praha minulý týden 
prostřednictvím tiskové zprávy radní Třeštíkové oznámila, že uvažuje o zapůjčce do města Moravský 
Krumlov na dobu 5 let. V té smlouvě domlouváme 5ti letou opci, čili se bavíme o době přibližně 10ti 
let. Desetiletá doba vzniká Praze proto, aby mohli najít prostor pro umístění Slovanské epopeje nebo, 
abychom my dostali prostor přesvědčit je o tom, že epopeji je v Krumlově dobře. Že ta 10ti letá 
zápůjčka nemusí být na dobu jen 5ti nebo 10ti let. V důsledky vývoje, který byl kole epopoje v těch 
letech 2009 – 2012 byl následně Slovanská epopej prohlášena za kulturní památku. Tím se zásadně 
změnily podmínky pro jejich vystavení. Základem pro vystavení Slovanské epopeje je to, že musí být 
udržována stálá teplota, a to v rozmezí 18 - 22 stupňů a musí být udržována stálá vlhkost toho prostoru 
v nějakém procentu, v jednotkách u kterých se udává vlhkost. O tomto jsme samozřejmš věděli. 
Výstavní prostory na zámku v Moravském Krumlově byly – zaprvné jsme zámek koupili, většina z Vás 
u tohoto rozhodnutí byla. S tím, že už tehdy jsme se o tom bavili, abychom Slovanskou epopej vrátli. 
Máme snahu ji vrátit do Moravského Krumlova. Rozšířily se výstavní prostory, tehdy ještě Incheba na 
náš tlak opravila prostory, ve kterých následně byly vystaveny věci z Musea Kampa. To jsme tady s 
Mgr. Lnagem vedli, nechci říct velmi ostré debaty, debaty o tom, jestli je to dobře nebo špatně. Já si 
myslím, že to bylo dobře, protože v této chvíli víme do čeho jdeme a čísla která Vám tady ukážu víme 
proč je říkám, a to na základě vlasních zkušeností. To abychom mohli upravit Rytířský sál, a především 
do podoby udržitelnosti stálé teploty a stálé vlhkosti v tomto prostoru je velmi finančně nákladné. Je to 
řešitelné úpravou prostor stropních, boků, podlahy, úpravou oken. Vyžaduje to návaznost opravy, ne 
opravy, ty prostory jsou opraveny. Vybudování topení a dalších věcí v těch přilehlých prostorách. 
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Všichni víte o kterých v této chvíli mluvíme. Ta investice se podle odhadů pohybuje ve výši 28 miliónů 
korun, s tím, že my se bavíme o částce 30 miliónů korun, protože reagujeme i na nějakou možnou 
propagaci a nějakých možných dalších programech. Ta investice se zdá velmi vysoká, ale po jednáních 
s hejtmanem Jihomoravského krajem JUDr. Šimkem, který výrazně podporuje vystavení Slovanské 
epopejev Moravském Krumlově, tím že zastupuje Jihomoravský kraj, tak nepředpokládám, že by na 
Zastupitelstvu byl kolem toho nějaký problém. O tom se pak můžeme pobavit dále. Dohodli jsme se na 
tom, že Jihomoravský kraj svým rozhodnutím 28. 2. 2019, kdy je jednání krajského Zastupitelstva buď 
nám 10 miliónovou dotaci dá nebo neodsouhlasí. Další jednání, která jsem vedl ohledně financování 
úpravy těchto prostor byla s ministrem kultury. Pan ministr Staněk velmi vstřícným, a velmi také 
podporuje návrat nebo vystavení Slovanské epopeje. Rozumím tomu, že ty prostory potřebují opravu. 
Na rozdíl od různých médií ho považuji za velmi schopného ministra. Myslím si, že jeho styl prezentace 
a chování velmi výrazně přispěl ke kladnému stanovisku. O tom jakým způsobem bude s námi 
Ministerstvo kultury jednat se dozvíme ve středu, kdy mám jednání s náměstkem Ministra kultury Ing. 
Frajerem a budeme řešit jakým způsobem se Ministerstvo kultury zapojí do tohoto programu. 
Jednoduchou matematikou vychází to, že město Moravský Krumlov by mělo uvolnit 10 000 000 Kč 
dotaci na úpravu těchto prostor. Samozřejmě, že my v této chvíli nemáme těch 10 000 000 Kč jen tak na 
účtě položeny. Schvalovali jsme rozpočet a víme o tom, jak máme penníze rozčleněny. Po konzultaci s 
Ing. Florianovu jsme schopni v této chvíli připravit 5 000 000 Kč. V dalších bodech materiálu je prodej 
pozemků v lokalitě Novosady, kdy jsme Novosady zafinancovali bezmála částkou 70 000 000 Kč z 
našeho, neměli jsme na to žádnou dotaci. V této chvíli začneme pozemky prodávat, takže se očekává 
finanční bonus, který by byl následně ve výši 5 000 000 Kč použit na krytí vybudování podmínek pro 
Slovanskou epopej v Moravském Krumlově. Takto jste o tom byli informování předem a takto o tom 
víte. První věc, kterou k tomu chci sdělit je to, že Slovanská epopej v Moravském Krumlově generuje 
průměrnou návštěvnost 23-24 000 lidí ročně. Toto jsou statistiky, které máme od paní Makovičkové. 
Jsou naprosto přesné, precizní a nikdo si je myslím nedovolí zpochybnit. Je potřeba říct, že Slovanská 
epopej v době, kdy byla vystavena v Moravském Krumlově byla otevřena od dubna do konce října. My 
v této chvíli plánujeme vystavení i přes zimní období, předpokládáme počet návštěvníků přes 30 000 
lidí. Je to náš cíl, v první době dostat do Moravského Krumlova 30 000 návštěvníků na Slovanskou 
epopej. Vrátíme se tím do stavu, který tady byl, v podstatě ho kopírujeme. Pokud vezme příjmy, které se 
pohybovali v roce 2010, kdy tady právě probíhala a začínala ta histerie, tak to bylo 59 000 návštěvníků, 
4 500 000 Kč. Epopej v Praze – zase statistky. Mgr. STRIEGLER Tomáš – to je z Obecního domu. 
Starosta – toto je z Obecního domu? Mgr. STRIEGLER Tomáš – ano. Starosta – pokud vezme rok 
2019, spíše se budeme bavit o roku 2020. Ve chvíli, kdy my budeme mít zajištěn způsob financovní, tak 
proběhne výběrové řízení na zhotovitele a začaly by se chystat ty podmínky, což nám vezme minimálně 
půl roku. Čili počítáme začátek rok 2020. Předpokládaná návštěvnost je 30 000 lidí, pokud se bavíme o 
vstupném pouhých 150 Kč. Tak ty čísla výchází tímto způsobem. V roce 2008-2009, kdy jsem byl 
pověřen vedením Městského kulturního střediska, tak hospodaření vykazovala Slovanská epopej čistého 
zisku 2 000 000 Kč. Po odečtení všech nákladů, které tehdy byly. Tady je způsob rozdělení, návrh 
financování. Dovolil bych si zde upřesnění, kdy předpokládaný roční provoz podle výše investice se 
pohybuje ne 1 500 000 Kč, ale 1 150 000 Kč. To je předpoklad na roční provoz při 10 měsících. Při těch 
zařízení, které bychom tam měli instalovat 1 200 000 Kč. Pokud vyjdu z propočtů, které tady pan Mgr. 
Striegler vypočítal, tak za 5 let by se nám měla investice vrátit v rámci vstupného plus doprovodných 
programů, které máme připraveny. Důležitá je podle mě ta poslední věta. Výrazné zvýšení turistického 
ruchu, nejenom v Moravském Krumlově, ale v celém regionu. Je potřeba si uvědomit jednu zásadní věc, 
a to je ta, že my v této chvíli budeme připravovat, pokud vše půjde, tak jak má, tak bychom připravili 
bohatý doprovodný program. Kdy návštěva Slovanské epopeje nebude jen prohlídka 20ti pláten, ale 
pokud budeme cílit na rodiny s dětmi, na děti a studenty, nebo žáky a studenty středních a základních 
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škol, nebo na seniory, tak by, když to řeknu velmi zjednodušeně „namaluj si svoji epopej“. Přijede třída, 
dostanou plátno, musí být zašpiněni od barev. Měli by si namalovat svoje plátno, které si pak nějakým 
způsobem vystaví. Měli by pochopit o čem je Slovanská epopej, co vlastně Mucha maloval, měli by se 
naučit techniku, jakým způsobem maloval. Měli by si zkusit, co je to malovat ve 2 – 3 metrech. Měl by 
to být velmi zábavný interaktivní program, opakuji určený pro děti a to je jenom základní myšlenka.  V 
této chvíli máte veškeré informace, které z toho mého pohledu, k tomu jsou. Budu Vás informovat o 
jednáních na Ministerstvu kultury, krajského Zastupitelstva 28. 2. 2019, kde bude přítomen pan 
místostarosta, coby krajský zastupitel, a samozřejmě budu na tomto jednání také přítomen. Bc. 
DOUBEK Radovan  – chápu, to co jsi řekl. Jsem z toho rád a těším se na tu epopej, pokud se podaří 
tady v Krumlově. Proč neopravíme další prostory v zámku, které ještě opraveny nejsou?  A proč 
nevytvoříme ty prostory pro epopej tam?  Starosta – v této chvíli se dokončuje podávání výběrového 
řízení na opravu jižního křídla, termín je do půlky března. To už bychom měli vědět, kdo všechno se 
přihlásí za firmy na opravu jižního křídla. Jižní křídlo je všechno to, co je vše u silnice – věž, tunel, 
terasa, nový vstup, infocentrum plus arkádové nádvoří, kde se opraví jižní stěna a arkádové nádvoří 
bude vydlážděno. Největší investici potřebuje věž, která je v této chvíli v nejhorším stavu. Když se na ni 
člověk podívá, tak to vidí. Opravuje se jižní část, součástí podmínek dotace 5 000 000 euro, na tuto část 
je to, že se po dobu 5 let nebude opravovat jiná část. Bc. DOUBEK Radovan  –  ještě jednou. Starosta 
– že se po dobu 5 let nebude opravovat jiná část. Tzn. západní křídlo je ten problém do parku. Ono to 
tak i vyjde, protože my v této chvíli máme nějaký právní rámec té dotace. Začne se opravovat jižní 
křídlo. Taky nemůžeme opravovat celý zámek naráz, to prostě nejde. V těch prostorách, které se budou 
opravovat jsou velké místnosti, kde by mohla být Slovanská epopej vystavena, rozšířena. Tím okruhem 
odpovídám na tvoji otázku, proč neopravujeme jiné prostory, protože ty místnosti, které jsou pro 
Slovanskou epopej určeny, tak tam se ta Slovanská epopej vejde. Ty ostatní prostory už nejsou tak 
veliké. V západním křídle ty prospty nejsou, do kaple se  dávat nebudou, v Rytířském sále bude 
vystaveno 11 – 12 pláten a zbytek bude v těch opravených prosotrách. Prostor ve 3. nadzemním podlaží 
se bude v rámci opravy Rytířského sálu a opravy tady těchto prostor řešit, jak ho opravit. Můžeme se 
podívat na zámek, ať víte o čem mluvím. V této chvíli nelze opravovat další prostory, ta investice by 
byla mnohem vyšší než 30 000 000 Kč. Nevím, jestli jsem to neřekl moc složitě. Místostarosta – asi 
zásadní věc je to, že v jiných částech zámku než v Rytířském sále ty obrazy být vystaveny nemůžou, 
protože jsou moc velké. Musí se to soustředit zejména do Rytířského sálu a aby se zas neběhalo po 
celém zámku, tak ty nejbližší prostory, i protože ty klimatizační jednotky, které tam budou, vlastně 
jedny z těch nejdražších věcí, a topenářské. Přes zimu se bude zámek hřát a přes léto chladit. V podstatě 
tyto dvě věci stojí těch 28 000 000 Kč. Jinde by se epopej ani vystavit nemohla, fyzicky tam prostě 
nevejde a jiné prostory by vyžadovaly, ještě úplně jiné investice, které jsou už nad rámec našich 
možností. Zásadní věcí je to, že ty obrazy jdou technicky umístnit jen do Rytířského sálu. Mgr. LANG 
Petr – v té prvotní fázy se počítá s těmi 2 000 000 Kč na reklamu? Jeslti jsem to dobře pochopil. 
Starosta – ano. Místostarosta – až to bude nachystáno. Mgr. LANG Petr – takže 28 a počítá se 
30 000 000 Kč. A ty 2 000 000 Kč se počítají na začátku nebo v průběhu celých těch 5 let? Starosta – 
já Vám to nyní neumím upřesnit a to z jednoho prostého důvodu, hledáme finanční rámec celého krytí. 
Budu jednat tento týden se společností ČEZ o jejich možné participaci na tomto projektu. Ve chvíli, kdy 
budu vědět přesná čísla a jakým způsobem jsme schopni to zainvestovat, tak se to dozvíte. V této chvíli 
nic víc neumím říct tady k tomuto.  
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí inforamce starosty města o postupu ve věci znovuvystavení 
Muchovy Slovanské epopeje na zámku v Moravském Krumlově. 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje vedoucí finančního odboru vytvořením finančního rámce na krytí 
výdajů spojených s realizací akce znovuvystavení Muchovy Slovanské epopeje v Moravském 
Krumlově. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí inforamce starosty města o proběhlých jednáních za 
uplynulé období. 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí projednané interpelace zastupitelů města.  
 
 
 
Starosta – ještě cítím za povinnost informovat Zastupitelstvo města o tom, že se připravuje k finálnímu 
podpisu smlouva s organizátory rockového festivalu ROCK HEART, který se bude konat 15. – 17. 8. 
2019. Tento festival bude probíhat ve dnech čtvrtek, pátek a sobota, tak jak tomu bylo loni. Ve smlouvě 
dochází ke změnám, a nejpříznivější je ta, že Rada města podmínila pořádání 190 000 Kč nájemní 
smlouvou. Tedy za pronájem parku bude město inkasovat částku 190 000 Kč, které budou použity na 
krytí nákladů, které s tím město má. Pokud jste se dívali, tak na sociálních sítích běží již návrh 
programu a opět se staneme středem metalu pro nejen střední Evropu. Rada města bude tuto smlouvu 
projednávat na nejbližším jednání a Vy ji dostanete samozřejmě na vědomí ve chvíli, kdy bude 
v podobě, tak abychom ji mohli přednášet na jednání Zastupitelstvu města.  
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3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá  Mgr. Tomáš Tře- 
tina, starosta města 
 
 
Starosta – v příloze máte předložený materiál, který je administrativní povahy.  
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM 
Moravský Krumlov. 
 
 
 
4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta  
města 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov  

- Usnesení z 3. schůze RM konané dne 11. 12. 2018, 
- Usnesení ze 4. schůze RM konané dne 15. 1. 2019, 
- Usnesení z 5. schůze RM konané dne 29. 1. 2019. 

 
 
 
5.      Zápis z 2. schůze Finančního výboru konaného dne 5. 2. 2019 – předkládá Mgr. Tomáš Strieg-
ler, předseda Finančního výboru  
 
 
 
Starosta – poprosím předsedy Finančního výboru o krátký komentář. Mgr. Tomáš Striegler – dobré 
odpoledne. Jenom krátce – Finanční výbor na své druhé schůzi měl následující program. Byly to roz-
počtová opatření č. 1 a 2 pro rok 2019 informaci o plnění sdílených daní. Finanční výbor se usnesl, že 
doporučuje Zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření č. 1 a u rozpočtového opatření č. 2 bereme 
na vědomí. V bodě 2 Ing. Florianová předložila Finančnímu výboru plnění sdílených daní za rok 2018 a 
za leden 2019. Podrobnější informace podá zřejmě pan starosta v bodě číslo 6. Starosta – děkuji. 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 2. schůze Finančního výboru konaného dne 5. 2. 019. 
 
 
 
6.    Rozpočtová opatření č. 26 - 27/2018, 1 - 2/2019 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta měs-
ta 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtová opatření č. 26/2018, 27/2018 a 2/2019 provedená 
Radou města Moravský Krumlov. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2019 v předloženém znění. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Přestávka – 16:50 – 16:55 hodin – 5 minut 
 
 
 
7. Studie proveditelnosti - Možnost využití a financování Sokolovny Moravský Krumlov - veřejné  
projednání – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 
Starosta – dovoluji si přivítat Ing. Miroslava Kotouna a tímto mu předávám slovo. Ing. Miroslav Ko-
toun – děkuji. Hezké odpoledne dámy a pánové. Já bych Vás rád ve stručnosti seznámil s obsahem a 
závěry dokumentu, který se nazývá „Možnosti využití a financování Sokolovny Moravský Krumlov“. 
Tento materiál naše společnost MV1 z Prahy zpracovali pro město Moravský Krumlov jako zadavatele. 
Důležitá informace je i ta, že celá ta studie nebo ten materiál vznikl v rámci projektu většího s názvem 
„Rozvoj zaměstnanců města Moravský Krumlov – lépe a efektivněji“. Jak vidíte z těch čísel, tak je to 
spolufinancováno z evropských zdrojů, z operačního programu zaměstnanost. Ta studie byla zpracová-
na v termínu, nebo k termínu únor 2018. Já jsem byl požádán o maximální stručnost, tak se předem 
omlouvám, pokud bych některé ty slajdy byl více rychle. Ta prezentace, stejně jako ta studie je plně 
k dispozici, takže kdokoliv do toho může nahlédnout a nějaké podrobnosti si tam vyhledat. Cílem toho 
materiálu bylo, tak jak již vyplívá z toho názvu posouzení proveditelnosti toho navrhovaného záměru a 
využitelnosti objektu – sokolovny v Moravském Krumlově za účelem zřízení moderního kulturně - 
vzdělávacího - společenského - volnočasového centra. Samozřejmě i posoudit z jakých zdrojů by to šlo 
financovat nebo spolufinancovat. Srovnat s nějakými už relevantními, realizovanými, podobnými zá-
měry. Inspirovat se v jiných obcích a městech a případně navrhnout i alternativní řešení. Zdroje pro 
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zpracování tohoto materiálu samozřejmě vycházeli v technické rovině z projektové dokumentace z ro-
ku 2014, která je k dispozici ze strategických dokumentů na úrovni města Moravský Krumlov nebo 
nejširšího regionu. Jak jsem již naznačoval i z nějakých inspirativních zdrojů, z jiných příkladů po re-
publice. Tady je obsah toho materiálu nebo respektive jeho osnova. Jak jsem již zmiňoval je to spolufi-
nancováno z nějakého evropského programu a tím pádem je ta osnova dána. Možná by v jiných přípa-
dech vypadala trošičku jinak, ale rámcově to drží linii klasické studie proveditelnosti s tím, že je tam 
potřeba posoudit, jednak tržní záležitosti, jednak technické záležitosti a v neposlední řadě finanční 
možnosti financování toho záměru. Těch sokoloven je jak jistě všichni víte po republice celá řada. Ta 
v Moravském Krumlově byla konkrétně postavena v roce 1930 – 1931. Donedávna tedy sloužila jako 
kino a prostor pro pořádání kulturních akcí. To co bylo zachováno do současnosti tak je provoz tělo-
cvičny. Důležitou souvislostí celého toho záměru nebo budoucího využití je i to, že v letech 13 – 15 
proběhla první fáze rekonstrukce toho objektu spočívající tedy v zateplení vnějším, výměnou oken, byl 
vybudován bezbariérový vstup do objektu a další drobnější opravy. Významnou souvislostí je také to, 
že vlastníkem toho objektu je, jak jistě všichni víme město Moravský Krumlov. Pokud zvažujeme po-
třebnost a vůbec budoucí využití takového objektu, tak si musíme shrnout z jakých důvodů vůbec je 
potřeba se tím zabývat. Kromě těch historických vazeb a souvislostí a tradic, které se vážou na tu so-
kolskou obec a objekty těch sokoloven všude po republice, tak je potřeba zvážit zejména technický 
stav, který bych neřekl v tragickém, ale v zanedbaném stavu. Není to objekt, který by nám měl padat na 
hlavu, ale jsou tam určité technické nedostatky, které je potřeba pro případné budoucí využití řešit. 
Zejména se to týká elektroinstalace a pak i některých dalších aspektů. Ještě se k tomu dostaneme. 
Ukončení provozu kina, jak jsme říkali, nastalo, bohužel v některých jiných sídlech regionů se to poda-
řilo zachovat a provoz kina pokračuje. Je to potřeba, ale doplnit tím, že nebyla provedena digitalizace, 
což by pro případné provozování kina asi tady bylo jednou z podmínek. Záměr, tak jak je navržen, jak 
tam bude zmíněn jako prioritní využití, tak je v souladu s územním plánem města. Významnou souvis-
lostí celého toho budoucího využití je, že město na základě smlouvy o výpůjčce s Tělovýchovnou jed-
notou Sokol zavázáno provést celkovou rekonstrukci, s tím, že jak bude odpovídat finančním možnos-
tem města. Když tady slyším samozřejmě ty záměry a nutnosti investic, které Vás za město čekají, tak 
je otázka, jestli na tu sokolovnu v nějaké dohledné době se najdou nějaké finanční prostředky. Jak uvi-
díte dále, tak těch možností pro spolufinancování z nějakých dotačních zdrojů v aktuálním znění příliš 
mnoho není. Je tam k taková 25 letá lhůta, po kterou je město Moravský Krumlov vázáno nakládat 
s tím objektem nějakým způsobem s uzavřeno smlouvou. Mimo jiné se ten objekt nesmí převést na ji-
ného vlastníka. Důležité a vlastně to navazuje na tu vaši debatu k epopeji je synergie, která se nabízí v 
budoucím využití třeba s areálem zámku. Pokud by nastal opravdu rozkvět toho zámku, jak tady bylo 
naznačeno, tak se nabízí tam udělat tam nějaké vzájemné programy provázané pro další využití apod. 
Tady k těm sokolovnám jenom velice krátce. Je jich asi 1 200 po celé republice a samozřejmě tam, kde 
vždycky stojí nebo stávaly, tak tvořili významný středobod toho daného sídla. V některých obcích se to 
podařilo zachovat a promítnout i do toho současného dění. Takový objekt nemůže být zvažován jako 
nějaké regionální centrum nebo centrum nějakého širšího regionu. Tady tou cílovou skupinou by byly 
obyvatelé města nebo městského spádového území, tzn. v  řádu desítek nějakých okolních obcí. Ta na-
vržená varianta využití, která nám po posouzení všech aspektů vyšla, tak jak bylo v úvodu naznačeno 
využití za účelem zřízení kulturního – společenského – volnočasového a tělovýchovného centra. Ten 
tělovýchovný rozměr je dán i tím, jak jsme říkali, tak ta tělocvična funguje dále a celý ten objekt je dis-
pozičně koncipován, tak že byl za tímto účelem vystaven, vybudován. Tak, aby se eliminovaly potřeby 
investičních nákladů, tak se nabízí, aby za tímto účelem byl využíván i nadále. Je tam kromě drobných 
dispozičních úprav plánováno i snížení kapacity hlediště z 285 na 180 míst, a to i z důvodu zvýšení 
komfortu nebo rozšíření míst pro handicapované návštěvníky. Ty přínosy jsou samozřejmě jasné, zvý-
šení komfortu, zlepšení parametrů pro provoz, pro produkci všech těch akcí, které by tam mohly být 
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realizovány atd. Vazba na strategické dokumenty – ten záměr, tak jak je navržen není v rozporu se stra-
tegickými dokumenty, ať už na úrovni města nebo mikroregionu, příp. kraje. Takže není žádný problém 
v tomhle tom ohledu, že by se stala nějaká kolize. Co se týče dalších variant využití – zabývali jsme se 
otázkou využití řízení případného komunitního - polyfunkčního centra, kdy se nabízela možnost pří-
padného financování z dotačních prostředků např. IROP. Tady je zase potřeba říci, že se naráží na to 
dispoziční uspořádání. Podmínkou toho polyfunkčního centra, aby tam fungovali i nějaké sociální služ-
by a ne jenom jedna, ale vícero těch služeb. Tady bychom narazili asi na nějaký problém s tím rozlože-
ním. Stejně tak v oblasti sociálního bydlení, tady tomu moc nenahrává a myslím, že existují i jiné zá-
měry pro rozvoj tohoto tématu v rámci města. Tady se spíše blíží té realitě využití kulturního domu ne-
bo nějakého společného volnočasového centra. S tím, že variabilita toho využití nebo těch akcí, které se 
tam mohou odehrávat, může zasahovat i do oblasti vzdělávání, využití ze strany škol apod. Jak jsem 
tedy zmiňoval je tam hlavní limit to dispoziční uspořádání, tak aby nemusely být prováděny rozsáhlé 
úpravy. V rámci té projektové dokumentace je navrženo spíše „drobné překopání“ těch vnitřních dispo-
zic. Pro ten navrhovaný scénář využití tady v Moravském Krumlově a v okolí existuje dostatek organi-
zací a i tradičních akcí, které by našly uplatnění v takovém provozu. K finanční analýze – tady máte 
shrnuty známé výdaje, které byly v souvislosti s přípravou projektu rekonstrukce sokolovny už vynalo-
ženy. Necelých 700 000 Kč na několik - vstupní projektové dokumentace a související studie. Ty pří-
jmy v rozsahu cca 100 000 Kč/rok je z pronájmu tělocvičny. Ta samotná investiční fáze předpokládá 
tedy realizaci projektu podle dokumentace z roku 2014. Předpokládám, že další nový stupeň nebyl 
zpracován a tzn., že i ten rozpočet v návaznosti na to jak se vyvíjí ceny stavebních prací, by se pravdě-
podobně posunul do nějakých jiných vyšších čísel. Nicméně to je údaj z roku 2014. Celková bilance 
celé té přípravné investiční fáze vychází potom záporně. Pro tu provozní fázi jsme předpokládali spíše 
ne zcela s takovým optimistickým mírnějším předpokladem, že by se v tom provozu uspořádalo cca 20 
větších a 20 menších kulturně-společenských akcí. S průměrnou návštěvností kolem 3 600 návštěvníků, 
kdy může výši cenu toho vstupného zpoplatněné akce, pokud by byly zpoplatněné, bude cena různá a 
my jsme kalkulovali průměrnou cenu ve výši 80 Kč. Když k tomu připočteme nájmy tělocvičny a ná-
jmy třetímu subjektu, tak je tam nějakých necelých 440 000 Kč příjmu ročně a na výdajové stránce to 
je a pakliže počítáme nějaké mzdové výdajové, režie, opravy atd. tak je to o něco vyšší částka. Zkrátka 
vycházelo mi to tam, když ne kolem nuly, tak kolem nějaké lehce ztrátové podobě. Pokud z těchto čísel 
vypočítáme kriteriální ukazatele finanční analýzy, tak samozřejmě z finančního hlediska je to velice 
obtížně návratná investice. Musela by proběhnout zpracování CBA analýzy, kde by se zhodnotily ty 
socio - společenské efekty a i ty věci, které nejsou ocenitelné např. to kladné vnímání ze strany obyva-
tel, že takový objekt s takovou tradicí a významem byl zachován, a že je nadále i na další věci. Pak by 
to hodnocení bylo asi lepší než ta prostá čísla, silná finanční analýza. Z hlediska financování to není 
jenom problém v Moravském Krumlově, ale i ve všech těch ostatních městech, kde ty sokolovny jsou. 
Jsou to velké objekty s vysokou provozní náročností a obecně platí, že není dostatek finančních pro-
středků na rekonstrukci nebo obnovu těchto prostor. Nicméně v minulosti, a bohužel je to už i dá se říci 
v tuto chvíli pasé, se podařily některé úspěšné projekty realizovat a to zejména z dotací regionálního 
operačního programu. Tady vidíte některé ty příklady nebo z operačního programu životního prostředí. 
Vždycky u těch úspěšných projektů šlo o obnovení funkcí těch sokoloven za tím účelem, za kterým 
byly zřízeny a postaveny, tzn. za tím společenským, kulturním a tělovýchovným využitím. Ty možnosti 
financování v současné době nejsou úplně dobré, spíš nejsou nějaké. Můžeme se bavit o nějakých těch-
to zdrojích MŠMT – program na podporu materiálně technické základny sportu, bohužel pouze teda 
pro objekty, které slouží k provozování sportovní činnosti. Pak je tady program MMR na podporu ob-
novy a rozvoje venkova, tam se nevejdeme jak z hlediska počtu obyvatel, tak i z hlediska toho rozsahu 
možných projektů, které tam lze předkládat. IROP – tam byla, jak jsem již naznačoval ta komunitní – 
polyfunkční centrum, s tím, že by to muselo zahrnovat i ten rozměr sociálních služeb provozu. Takže 
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v tuto chvíli bohužel nic a to i zdroje MAS, které tady jsou a ty se pohybují v nižších rozsazích. Co se 
týče přeshraničního programu spolupráce, tak tam by možná nějaká teoretická šance mohla být. 
V případě nalezení nějakého vhodného přeshraničního generelu, který by tam byl realizován. Konec 
konců např. v Jižních Čechách, pokud znáte, je město České Velenice, které bezprostředně souvisí 
s rakouským Gmündem, kde se podařilo realizovat také v objektu bývalého kina, byť to není sokolov-
na, ale je to velice podobný objekt, bývalo tam také dříve kino. Podařilo se zrekonstruovat ten objekt, 
s tím, že tam musí probíhat nějaký ten přeshraniční program. Samozřejmě výhoda tohoto města je, že je 
v bezprostřední blízkosti, souměstí dvou měst, jedno na české a druhé na rakouské straně. Tady ta 
vzdálenost by nebyla až takto dobrá výchozí podmínka. Shrnutí závěr a doporučení – doporučená vari-
anta z naší strany je rekonstrukce na sportovně – kulturní – volnočasové centrum, v souladu 
s koncepčními a územně plánovacími dokumenty je spolupráce s TJ Sokol a dalšími subjekty na tom 
provozu vidíme jako podmínku pro nějaké úspěšné využití do budoucna.  Ty synergie s rozvojem zám-
ku jsme zmínili a určitě by stálo za to, nezatracovat myšlenku znovuobnovení kina. Tam by musela 
proběhnout ta digitalizace, aby to mělo nějaký smysl. Dispoziční řešení, jak jsem tady zmiňoval již ně-
kolikrát je tady tím hlavním limitem pro nějaké jiné případné využití. Finanční rentabilita bude vždy 
v záporných číslech. Společenská přínosnost investování peněz do takovéto rekonstrukce bude jistě 
z pohledu města, jako veřejného prostoru byla prokazatelná. Vysoká finanční náročnost investice a 
vzhledem k tomu, co je nyní aktuálně na programu z hlediska rozvoje města Moravský Krumlov, tak 
závěr je ten, že v tuto chvíli bychom nedoporučovali bezhlavě jít do takovéto investice. Nicméně 
v budoucnu, zejména pakliže by byl identifikován nějaký vhodný dotační titul, který by snížil to veřej-
né zatížení rozpočtu města, tak by bylo určitě vhodné takovýto projekt realizovat. Starosta – děkuji. Já 
k tomu mám také nějaké doplnění a dovolím si doplnit, co jsme slyšeli obecně k sokolovně. Město Mo-
ravský Krumlov převzalo sokolovnu od sokolské organizace v roce 2009. Byla vytvořena smlouva na 
dobu 25 let. Kdy tehdejší Zastupitelstvo cítilo nějakou povinnost se k té sokolovně postavit stejně jako 
k zámku. Hrozila její naprostá devastace, zničení, zavření anebo možnosti, že ji město převezme a za-
čne ji částečně, postupně opravovat. Opravy vznikly ve třech etapách. První etapa byla oprava tělocvič-
ny, která slouží ke cvičení, hodinám tělesné výchovy Gymnázia a Základní škole na nám. Klášterním. 
Tato tělocvična byla uzavřena z hygienických důvodů, proto město do něho investovalo z krizového 
programu 2 000 000 Kč. To, že ta tělocvična je opravena dobře, dokazuje to, že se tam může bez ja-
kýchkoliv problémů hrát extraliga ve stolním tenise, dokonce o evropské poháry. Druhá etapa opravy 
sokolovny – byla oprava skeletu a vybudování zázemí v prostorách kina pro vozíčkáře. Třetí etapa je 
oprava kinosálu, všichni víme, o čem mluvíme. Kinosál je v této chvíli zavřený, protože není na něho 
bez opravy elektroinstalace tam pustit lidi. My jsme uvažovali o projektu s Trenčianskými Teplicemi, 
ale ten se podával na slovenské Ministerstvo zemědělství, a nebyl úspěšný. Je potřeba, pokud bychom 
uvažovali o kině, vnímat blízkost kina v Ivančicích, kdy kino v Ivančicích prosperuje a prosperuje i 
díky tomu, že tam jezdí velká většina krumlovských občanů. Pokud bychom udělali kino v Moravském 
Krumlově, tak aby nevznikla dvě poloprázdná kina. Jestli není lepší navštěvovat kino v Ivančicích a 
v Krumlově to vybudovat na divadelní sál. Je to jen řečnická otázka, kdy v Krumlově měli ochotníci 
velkou, výraznou historii a zároveň divadlo do Moravského Krumlova jezdilo ve chvíli, kdy byl pro-
stor, velmi, velmi často. Jenom konstatuji to, že v této chvíli má Moravský Krumlov dostatek ploch na 
cvičení, teď reaguji na některou tu poznámku, tělocvičen. Když to nyní v rychlosti shrnu, tak je to – 
dvě tělocvičny na Ivančické, tělocvična v Sokolovně, na Klášterce, jedna je Střední odborná škola, tě-
locvična ve Výchovném ústavě, Orlovna v Rakšicích, v Polánce. Čili v této chvíli je těch ploch dosta-
tečně a jsou využity. To jsou jenom stručné poznámky a jenom ještě jedna věc. Je potřeba vnímat tu 
informaci, která zazněla na začátku. Sokolovna byla vybudována v roce 1930 a v roce 1931 byla ote-
vřena. Velká oprava v Sokolovně proběhla na konci 60 let a od té doby se do Sokolovny příliš neinves-
tovalo. První investici jsme udělali, my jako město, a to na opravu pláště, zateplení, opravu střechy, 



3. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 18. 2. 2019 

 15

topný systém a na opravu té tělocvičny. V této chvíli je uzavřen kinosál, ale všichni víme. Dnes jsme se 
bavili o epopeji a nemůžeme mít všechno naráz. Nepředpokládám, že bychom se v budoucnu 
k Sokolovně nevrátili. Právě naopak, ve chvíli, kdy budeme mít vyjasněn zámek, tak věřím, že se pro 
Sokolovnu podaří otevřít a najít vhodný dotační titul, a to právě na vznik určitého komunitního centra.  

 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předloženou studii proveditelnosti: „Možnosti využití a fi-
nancování Sokolovny Moravský Krumlov“ zpracovanou subjektem: MV1 s.r.o., Jaurisova 515/4, 
140 00 Praha 4 v rámci projektu města: „Rozvoj zaměstnanců města Moravský Krumlov - lépe a 
efektivněji“ spolufinancovaného z ESF OP Zaměstnanost. 
 
 
 
Starosta – pane inženýre děkuji Vám, a přeji Vám šťastnou cestu do Prahy. Tajemník – tato nabídka  
tady nezazněla úplně prioritně. Kdo budete mít zájem, můžete požádat jak o tuto prezentaci, tak o tuto  
studii. Zastupitelům se to poskytne. 
 
 
 
8. Informace z Komisí Rady měst – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – dne 14. 1. 2019 proběhly ustavující zasedání komisí RM. RM na své 5. schůzi ze dne 29. 1. 
2019 jmenovala v souladu s ustanovením § 102 odst. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění 
pozdějších předpisů předsedy komisí, a to konkrétně – Komise pro rozdělování dotací z programu VFP 
– Mgr. Bořivoj Ziegler, Komise pro regeneraci památkové zóny – Ing. Věra Jelínková, Komise bytová, 
zdravotní a sociální – Ing. Lenka Dobešová. Dále dostáváte informaci, kdo z členů ZM je v projektech, 
ve kterých jsme účastni.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci starosty města o jmenování předsedů komisí RM. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložené informace o účasti členů ZM v realizovaných 
projektech města. 
 
 
 
9. Zápis z 1. zasedání Kontrolního výboru – předkládá Mgr. Petr Lang, člen kontrolního výboru  
 
 
Starosta – Kontrolní výbor se sešel na svém zasedání, pane magistře chcete něco k tomu dodat. Mgr. 
LANG Petr – já k tomu nic nemám. Snad jenom to, že nebyl zvolen předseda Kontrolního výboru, tím 
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pádem nemohl přijmout žádná usnesení. Pouze přijal doporučení, abych se předsedou výboru stal já. 
Čímž bych chtěl poděkovat přítomným členům, kteří mi dali důvěru. 
 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 1. zasedání Kontrolního výboru konaného dne 21. 1. 
2019. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozděj-
ších předpisů, za předsedu Kontrolního výboru Mgr. Petra Langa. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Mi-
chaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEG-
LER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 1 – LANG Petr, Mgr. 
 
 
 
10.      Zápis z 1. Zasedání Osadního výboru Polánka konaného dne 11. 1. 2019  – předkládá  Petr  
Doubek 
  
 

Starosta – za předsedu je navržen pan Petr Doubek. OSV bere na vědomí, že bude provedena rekon-
strukce hřbitova, je tam problém s osvětlením, to se řeší v rámci projednávání s odborem regionálního 
rozvoje a panem místostarostou. Tady poprosím Ing. Procházky, tady je spousta žádostí o investiční 
akce, nejprve to probereme na poradě s Ing. Stejskalovou a na poradě vedoucích odborů. Následně bude 
materiál projednán na Radě města. Ing. PROCHÁZKA Martin – můžu se jenom zeptat? Ty na ulici 
Luční, já jsem se na to ptal už na poslední Radě města, kde zazněl příslib, že to bude řešeno ve vazbě na 
kolaudaci těch nových domů, jestli se to někam pohlo od poslední Rady nebo ne?  Místostarosta – ano, 
pohlo. V této chvíli jsme domluveni, že tam tu cestu letos budeme reklamovat. Jsou tam některé propa-
dané přípojky vodovodů a kanalizace. Následně, zřejmě v příštím roce by se měl určit termín dokončení 
komunikace, kdy se bude zasíťovat dalších sedm pozemků, které navazují na tu stávající lokalitu. Tak-
že, aby se nedělala komunikace letos a pak se příští rok nebourala. Ing. PROCHÁZKA Martin – a ti, 
kteří tam mají postaveny domy, tak budou moci zkolaudovat letos?  Místostarosta – ano. Ing. PRO-
CHÁZKA Martin – děkuji.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 1. zasedání Osadního výboru Polánka konaného dne 
11. 1. 2019. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozděj-
ších předpisů, za předsedu Osadního výboru Polánka Petra Doubka. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
11.    Zápis z jednání Osadního výboru Rokytná konaného dne 18. 1. 2019 – předkládá Ing. Lenka  
Dobešová 
  
 
Starosta – má k tomu Ing. Dobešová nějakou poznámku? Ing. DOBEŠOVÁ Lenka – ne. Starosta – 
já si dovolím velmi stručně okomentovat. Dne 30. 3. „Ukliďme Rokytnou“ - zase bude všechno z naší 
strany připraveno. Oprava místního hřbitova proběhne v termínu 10.3 do 30. 6. 2019, tak aby na dušič-
ky bylo vše hotovo. Dokončení úprav budovy hasičské zbrojnice - opět řešeno s Ing. Dobešovou. Řešili 
jsme odklizení stavebního materiálu u Mariánské studánky, ve chvíli, kdy se tam bude dát zajet, tak se 
to odklidí. Ing. DOBEŠOVÁ Lenka – proti kulturáku je takový plácek, je to takové bláto na hřišti. 
Parkují tam třeba auta, když. Starosta – projednáme s ředitelem Služeb města. Ing. ŠLAPANSKÝ 
František – nějak jsem, nepostřel zvážit využití nebo nakládání s tím naším kulturákem. Ing. DOBE-
ŠOVÁ Lenka – jo, to tam taky mám - pětka. Ing. ŠLAPANSKÝ František – zatím to tak nějak vypa-
dá, že je to v nějakém provozním útlumu, nevím přesně, ten stav samozřejmě neznám. Zdá se, že bude 
do blízkého budoucna problém jakkoliv ho využít zřejmě. To je možná jenom můj osobní dojem. Nás 
zajímají občané a na OSV jsme se o tom bavili s tím, že by bylo dobré k tomu dát nějakou koncepci - 
představu jak se s tím bude dál nakládat. Případně by to mohlo sloužit ještě k nějakému účelu. Ta stav-
ba je samozřejmě stará a jsou tam provozní problémy. Dát tomu nějaký řád, co by se s tím mělo dál dít.  
Starosta – děkuji za tu poznámku, a omlouvám se, že jsem si toho nevšiml. Kulturní dům v Rokytné je 
z hlediska investičního problém, protože je na zbourání a vystavení nového. Zároveň nechci říct, že 
bychom neměli v zájmu opravit. Právě naopak, ta iniciativa na využití by měla být ze strany občanů v 
Rokytné. My co v Rokytné nebydlíme, těžko Vám budeme radit. My se o tom pobavíme na jednání 
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Rady města, pobavíme se o tom na jednání vedoucích odborů a pokusíme se něco předložit. Očekával 
bych tady spíše iniciativu z OSV, s tím, že přijde s nějakým návrhem na využití, abychom to pak mohli 
realizovat. Ing. DOBEŠOVÁ Lenka – chceme opravit aspoň sociální zařízení, aby se tam dala udělat 
ta pouť. Budeme se snažit, aby to nebylo finančně náročné, protože tam se nevydělá. Aspoň aby to bylo 
nyní provozu schopné. Starosta – neumím na to nyní teď odpověď jinak, než na to odpovídám.  
 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 1. zasedání Osadního výboru Rokytná konaného dne 
18. 1. 2019. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozděj-
ších předpisů, za předsedkyni Osadního výboru Rokytná Ing. Lenku Dobešovou. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK Milan, 
Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., KU-
ČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 1 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. 
 
 
 
12.    Program regenerace městské památkové zóny Moravský Krumlov - aktualizace 2019 - 2023 –  
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 

Starosta – předkládám k projednání a schválení aktualizaci Programu regenerace městské památkové 
zóny Moravský Krumlov. Tento materiál je nutnou podmínkou pro další realizaci obnovy MPZ a spolu-
financovaných ze státního rozpočtu ve formě dotací. Podařilo se za období realizace programu 2014 -
2018 získat cca 750 000 Kč. Pro rok 2019 je požádáno o dotaci ve výši 90 000 Kč na opravu zahradnic-
tví u zámku, pod zámkem. Všichni víme, o které budově mluvíme. Tato budova se podařila staticky 
zajistit. Podařilo se tam dát střechu a nyní se postupně opraví okna, dozdí se štít. HORÁK Michal, DiS. 
– teď jsem se chtěl zeptat, jestli je na tu budovu už nějaké využití nebo, jestli není něco v plánu. Staros-
ta – není. Jsou tam hliněné podlahy, budova sloužila jako zahradnictví. Jinak být využita nemůže, stejný 
problém je se šatlavou. Šatlava vždycky sloužila jako vězení a od konce 2. světové války tam nic neby-
lo. Byly to skladové prostory a je to prostor, který nelze, je to vystavěné vězení. Velké a silné zdi, tmavé 
prostory, kopky. V této chvíli nelze využít šatlavu na něco jiného než na šatlavu.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje aktualizaci Programu regenerace městské památkové zóny Mo-
ravský Krumlov na období 2019 - 2023 v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem 
tohoto dodatku. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
13.      Program Ministerstva pro místní rozvoj - Podpora obnovy sportovní infrastruktury – předkládá  
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
 

Starosta – jedná se o podání žádosti na vybudování hřiště, především pro tři školy, které máme 
v prostoru vnitřního města - základní škola a dvě střední školy. Je to oprava pískového hřiště. V této 
oblasti velmi úzce komunikujeme s Tenisovým oddílem, tak aby se žádost dala podat. Je to už 6 -7 žá-
dost, která bude odeslána. Doufám, že již budeme úspěšní, protože jsme doladili, to co jsme měli minule 
jinak, než bylo požadováno. Mgr. ZIEGLER Bořivoj – já možná jenom malou připomínku. Pokud to 
má být pro využití škol, tak mi tam trochu něco chybí. Podle té studie je to odlehčovák  pro fotbalisty, 
kam samozřejmě školy mohou dopoledne chodit. Na antuku je samozřejmě nikdo nepustí, to bude za-
mčené. Chybí mi tam dvě věci - 50 m rovný úsek, kde budou dvě dráhy nebo 60 m, a pro školy ještě 
rozběh na skok daleký. Ty dvě mi tam trošku chybí, protože aby to bylo pro školy na využití. Je to jasný 
na tom hřišti mohou hrát hry, ale ta atletika, tu tam nemají, kde dělat. Starosta – pokud bychom budo-
vali, a ten prostor má dvě základní omezení, které my nejsme schopni vyřešit. První prostor je řeka, kdy 
řeku neumíme posunout, nějak změnit její tok. Druhá věc je transformátor, který je v prostoru fotbalo-
vých šaten. Přeložka E.ON by stála minimálně 3 000 000 Kč podle jejich předpokladů. Museli bychom 
posunout sloupy, tak aby se dal ten roh využít. Druhý problém je, jsou tenisové kurty, které výrazně 
limitují výstavbu sportovního areálu na atletiku. Pokud bychom tam chtěli dělat atletickou dráhu, 
v nějakém rozsahu a pokud bychom tam chtěli řešit rozběžiště, tak potom se nám na hřiště nevejdou tři 
školy. Výrazně se zmenší prostor pro cvičení škol. Je potřeba si uvědomit, že v určitý čas tam probíhá 
výuka tří škol tělesné výchovy a všechny se musí nějakým způsobem na ten písek vejít. Mnohdy je jim 
k dispozici i travnaté hřiště, kam se chodí a oštěpem se tam nehází. Mnohdy tam mohou ti prvňáčci, 
druháčci chodit, není s tím problém. Toto je maximální možné využití tohoto prostoru. Druhou věcí - 
ano, v odpoledních hodinách to bude využívat fotbalový oddíl. Tady zcela jistě všichni víte, že jsem 
předsedou fotbalového oddílu. Ta podjatost je tady zcela jednoznačně daná. Za řekou to budovat nelze, 
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protože to je už přírodní rezervace. Mgr. LANG Petr – ono to tady padlo již v těch interpelacích. Jestli 
jsem to pochopil správně, tak se na to radši ještě ptám. V odpoledních hodinách to bude otevřeno i pro 
veřejnost, takže děcka, co si tam budou chtít jít zahrát fotbal, tak budou moci, aniž by si museli někde 
půjčovat klíče nebo něco takového? Bc. DOUBEK Radovan – ony tam budou tréninky, takže to pro ty 
děcka úplně nebude. Běž se někdy podívat na hřiště, kolik jich tam je. Starosta – je možné, že místo 
antukového kurtu vybudujeme kurt s pevnou trávou, který bude k dispozici. Není to problém, pokud 
Tenisovému oddílu budou stačit tři kurty. Můžeme ten prostor rozšířit, právě ta debata byla o tom, že TJ 
vlastní pozemky pod pískovým hřištěm, tak jako město Moravský Krumlov. Tak abychom mohli žádat 
o dotaci, musí žádat město, a proto jsme se domlouvali s Tenisovým oddílem na tom postupu, který 
máte nastíněný. Více k tomu nemá, co říci. Bc. DOUBEK Radovan – já si myslím, že tady měla zaznít, 
ta věc, že ten Tenisový oddíl má přislíbený vybudování ještě jednoho tenisového kurtu, za ty pozemky. 
Starosta – pokud budeme chtít změnit dispozičně ty prostory, které tam jsou, tak pak jednoznačně se 
bude muset to hřiště. Prosím upozorňuji na to, že to hřiště bude mít díky těm dvěma omezením - řekou a 
transformátorem, tak nebude mít rozměry fotbalového hřiště. To pískové hřiště, které tam je nyní, tak 
když se na něj podíváte, tak levý zadní roh je v podstatě ve vodě. Kdyby tam nebyly zábrany, tak by 
někteří mohli padnout do vody. Mgr. OLIWINSKÁ Michaela – aspoň tedy to doskočiště by se tam 
někam nenapasovalo? Starosta – když se podíváte na ten prostor, tak jedině zrušit kurt. Určitě to jde, 
pokud zrušíme kurt. Místostarosta – ještě teoreticky, když se podíváte na tu modrou plochu, tak to si 
vyžádalo Povodí, aby se mohlo dostat k řece. Takže teoreticky na tom modrém pruhu, který tam je. Tam 
je to štěrková plocha, takže uvidíme. Mgr. LANG Petr – tam by to bylo ideální.  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o dotaci Ministerstva pro místní rozvoj do podpro-
gramu 117D8220 Podpora obcí s 3001 - 10 000 obyvateli, dotačního titulu 117d8220B - Podpora 
obnovy sportovní infrastruktury na akci „Školní hřiště Moravský Krumlov“. 
 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
14.      Program Ministerstva pro místní rozvoj - Podpora obnovy místních komunikací – předkládá  
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
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Starosta – obdobně budeme žádat Ministerstvo pro místní rozvoj na opravu místních komunikací. O 
ulici Břízová jsme se bavili, Znojemské taktéž a v této chvíli se bavíme o ulici Palackého, Školní, Rů-
žová a Komenského. Opět dotační titul uvedených čísel a věcí. Je tomu zpracována projektová doku-
mentace, příp. poprosím Ing. Stejskalovou o doplnění. Mgr. LANG Petr – nevím, jestli jsem to tady 
dohledal, ale o jaké částky se jedná. Díval jsem se, že to bylo spojeno s tou regenerací té památkové 
zóny. Bylo tam počítáno s 1 000 000 Kč v roce 2019 a 1 000 000 Kč v roce 2020? Nebo to byly 
2 000 000 Kč celkem? Starosta – poprosím Ing. Stejskalovou. Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí od-
boru regionálního rozvoje – na ty komunikace nám přišel rozpočet až dnes, takže jste to tam nemohl 
dohledat. Mgr. LANG Petr – tam to bylo psané v té.  Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí ORR – to byl 
nástřel. Mgr. LANG Petr – podle toho jsem vycházel. Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí ORR – cel-
kově ty chodníky a komunikace jsou cca 40 000 000 Kč. My se musíme rozhodnout a dát Radě města 
na kterou část se to dá. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o dotaci Ministerstva pro místní rozvoj do podpro-
gramu 117D8220 Podpora obcí s 3001 - 10 000 obyvateli, dotačního titulu 117d8220B - Podpora 
obnovy místních komunikací na akci „Obnova místních komunikací v centrální části města Mo-
ravský Krumlov“. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
15.      Prodej pozemků pro výstavbu RD v lokalitě Novosady, Moravský Krumlov – předkládá  
Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
 
 

Starosta – zde poprosím pana místostarosty. Místostarosta – vzhledem k tomu, že jsme byli úspěšní u 
soudu ve věci změny územní plánu č. 8 města Moravský Krumlov, tak jsme se rozhodli spustit druhé 
kolo dražby pozemků v Novosadech. Potom k tomu máte dodatečný materiál na stole, jestli chcete, tak 
si jej zatím můžete prostudovávat. Registrační kolo právě probíhá od 14. 1. 2019 do 18. 3. 2019, tzn., 
kdokoliv kdo má zájem o pozemky v Novosadech, aktuálně jich nabízíme 24, tak se může přihlásit. 
Máme zveřejněno jak na stránkách města, tak na úřední desce, facebooku a snažíme se, to co nejvíce 
rozšířit. Při vjezdech do města, jestli jste si všimli, máme plakáty. Na všech těch příjezdových cestách, 
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tak potom i plakáty u židovského hřbitova, u autobusového nádraží velké billboardy. Zatím nějaké jisto-
ty už máme, nevím přesně, když jsem odjížděl na dovolenou, tak tam byla jedna a jestli během minulé-
ho týdne nějaká přibyla, nevím. I na sjezdovce mi jedna zájemkyně volala, takže ten zájem se zřejmě 
vzmáhá. Potom bude následovat týden kontrola, protože jsou tam povinné nějaké přílohy, které jsou 
potřeba. Takže my budeme mít týden na to, abychom to zkontrolovali. Po těch zkušenostech z prvního 
kola, kdy jsme na to měli asi 2 - 3 týdny, tak jsme to stáhli na 1 týden, aby to bylo, co nejdříve. Samotné 
aukční kolo bude potom 25. 3. 2019 v 10:00 hodin. Kdo se chce přihlásit, tak to musí stihnout v tom 
prvním registračním kole. To je důležité datum, do kdy se dá přihlašovat. To je k tomu, co je aktuálně 
vyhlášeno. Potom jsem si dovolil dát dodatečný materiál k tomu prvnímu kolu, které proběhlo vlastně 
už před rokem. Vzhledem k těm možným žalobám územního plánu se ty podpisy s těmi výherci, toho 
prvního kola pozdržely. Ještě během minulého týdne se dolaďovaly 3 smlouvy. Ti zájemci se nám už 
začali ozývat a mají zájem to, co nejdříve uzavřít. Protože další Zastupitelstvo bude až v dubnu, tak už 
chtějí mít jistotu, že budoucí kupní smlouvy budou mít uzavřené, co nejdříve. Proto jsme si to dovolili 
dát až sem na jednání Zastupitelstva. Návrhy těchto kupních smluv byly schvalovány již před rokem, 
takže tam je v podstatě jméno, příjmení a přesné částky, kdy to budou platit. Dovolili jsme si to dát sem 
na jednání Zastupitelstva, abychom těm lidem vyšli vstříc, a aby mohli mít tu jistotu a začít třeba pro-
jektovat. Takže ta první věc je informativní a to, co máte potom, na stole jsou návrhy na uzavření bu-
doucích kupních smluv z těch vysoutěžených cen z toho minulého kola.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o realizaci druhého kola elektronické aukce „Pro-
dej pozemků pro výstavbu RD v lokalitě Novosady, Moravský Krumlov“, dle předloženého har-
monogramu. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy o budoucí kupní smlouvě na prodej pozemku 
označeného v „Koncepci budoucí zástavby“ stavby „NOVOSADY, MORAVSKÝ KRUMLOV“ 
jako stavební pozemek č. 04 o velikosti přibližně 1 362 m2 s manželi Václavem a Janou Hladíko-
vými, Pionýrská 533, 672 01 Moravský Krumlov za cenu 1 925 000 Kč včetně DPH v předloženém 
znění a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy o budoucí kupní smlouvě na prodej pozemku 
označeného v „Koncepci budoucí zástavby“ stavby „NOVOSADY, MORAVSKÝ KRUMLOV“ 
jako stavební pozemek č. 25 o velikosti přibližně 873 m2 s panem Janem Horákem, Trstěnice 244, 
671 71 Hostěradice za cenu 1 065 000 Kč včetně DPH v předloženém znění a pověřuje starostu 
podpisem této smlouvy. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy o budoucí kupní smlouvě na prodej pozemku 
označeného v „Koncepci budoucí zástavby“ stavby „NOVOSADY, MORAVSKÝ KRUMLOV“ 
jako stavební pozemek č. 32 o velikosti přibližně 872 m2 s manželi Mgr. Martinem a Ing. Katarí-
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nou Žákovými, Sídliště 359, 672 01 Moravský Krumlov za cenu 1 096 000 Kč včetně DPH 
v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
16.      Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou  
organizaci ZŠ Ivančická – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 

Starosta – zde se jedná o rodinné centrum.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití 
pro příspěvkovou organizaci ZŠ Ivančická - majetek dle předložené sestavy v celkové pořizovací 
ceně 1 055 106 Kč. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
17.      Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou  
organizaci Služby města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 

Starosta – tady se jedná o pozemky.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro 
příspěvkovou organizaci Služby města Moravský Krumlov - majetek dle předložené sestavy 
v celkové pořizovací ceně 4 599 079 Kč. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
18.      Zadávací řízení na akci „Škola 21. Století ZŠ Ivančická, Moravský Krumlov“ – předkládá Mgr.  
Lenka Hodaňová, ředitelka ZŠ Moravský Krumlov, Ivančická 218 
 
 
 

Starosta – tento materiál předkládá Mgr. Hodaňová, ředitelka Základní školy Ivančická. Tady bych 
poprosil paní zástupkyni, aby upozornila paní ředitelku, že máme nějaké časové limity a že je to potřeba 
předkládat včas. Zároveň to prošlo právní kontrolou, takže by tam neměl být žádný problém. Mgr. 
KOTKOVÁ Květoslava – já myslím, že je tady vše napsáno v té zprávě. Je tam celková výše dotace, 
kterou jsme získali z IROPu. Já bych to možná jenom prakticky upřesnila, abyste měli představu, i když 
je to tam popsáno. Jedná se o přístup do budovy, bezbariérový přístup, zpevnění toho širšího chodníku, 
o opravu i těch schodů před školou – včetně zábradlí, vstupu do školy – včetně těch těžkých železných 
dveří, které tam jsou už dlouhou dobu plus modernizace prostor pro vyučování. Takže modernizace 
učebny angličtiny, němčiny, informatiky, polytechnická učebna a takové dovybavení učebny fyziky a 
přírodopisu, včetně ještě vlastně přístupu i chodolezu do tělocvičny a Vy, co tam chodíte, tak jeden zá-
chod u tělocvičny je velmi málo, takže i sociální zařízení u toho našeho sportoviště – je to v rámci tady 
tohoto projektu. Takže prakticky ta škole dojde takové vysoké modernizaci. Starosta – děkuji, já si 
dovolím dvě drobná doplnění. Tyto opravy jak na Ivančické, tak na Klášterní navazují na investici, která 
byla provedena před několika lety, ohledně zateplení a opravy tehdy těch topných systémů. Zároveň na 
Základní škole Klášterní bude v této chvíli probíhat realizace. Místostarosta – obdobného projektu. 
Čtyř nových tříd – nadstavby, s tím, že v této chvíli se bude objednávat ještě nábytek, bude se řešit ještě 
konektivita, takže připojení. Starosta – takže na Základní škole Ivančická též dojde k modernizaci na 
škole, a já děkuji za přípravu tohoto materiálu. Mgr. KOTKOVÁ Květoslava – já ještě jenom takovou 
maličkost. Kdyby se někdo z Vás chtěl podívat do projektu, tak jsem to vzala sebou. Můžete po jednání 
Zastupitelstva nahlédnout do projektu. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje výzvu k podání nabídky a zadávací dokumentaci pro podlimitní 
veřejnou zakázku na dodávky zadávanou dle § 53 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných 
zakázek, v platném znění, s názvem „ZŠ Moravský Krumlov Ivančická - stavební úpravy“ a po-
věřuje Radu města komplexní administrací této veřejné zakázky. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje výzvu k podání nabídky a zadávací dokumentaci pro podlimitní 
veřejnou zakázku na dodávky zadávanou dle § 53 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných 
zakázek, v platném znění, s názvem „Odborné učebny ZŠ Moravský Krumlov Ivančická - dodáv-
ka vybavení“ a pověřuje Radu města komplexní administrací této veřejné zakázky. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
  
19.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
 
1.  Pozemky   
 
a) Nabídka na odkup pozemků 
Starosta – pan doc. Smejkal nabízí městu Mor. Krumlov k odkupu svůj podíl 1/6 na pozemcích zde 
uvedených za cenu, která se v této chvíli zdá velmi vysoká nebo je velmi vysoká. Rada města nedopo-
ručuje tento odkup schválit. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města neschvaluje odkoupit spoluvlastnický podíl 1/6 na pozemcích p. č. 3495/12 o 
výměře 1172 m2, p. č. 1710/101 o výměře 4320 m2, druh pozemků orná půda, dále pozemek p. č. 
3487/7 o výměře 209 m2, druh pozemku lesní pozemek a p. č. 1708/26 o výměře 79 m2, druh po-
zemku ostatní plocha, vedené na LV 1800, pro obec a k. ú. Mor. Krumlov za cenu 144 500 Kč od 
doc. Ing. Jana Smejkala, CSc., Rybářská 575/10, 603 00 Brno. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
b)  Nabídka k darování pozemků 
Starosta – o tomto jsme již mluvili při hřišti ve vnitřním městě. Jedná se o to, abychom mohli požádat o 
dotaci, aby tyto pozemky byly v majetku města, a následně řešíme vztahy mezi městem a Tělovýchov-
nou jednotou Moravský Krumlov, kterou zastupuje pan Vespalec.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemků p. č. 64/1 o výměře 473 m2, p. č. 62 o 
výměře 15 m2 a p. č. 65/1 o výměře 1001 m2, vše druh pozemků ostatní plocha, vedené na LV 393 
pro obec a k. ú. Mor. Krumlov od Tenisového klubu Moravský Krumlov z.s., Pod Hradbami 174, 
672 01 Mor. Krumlov, IČ: 45669279. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
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20.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Korespondence. 
 
 
 
21.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 
 
 
22.   Diskuze 
 
  
Ing. JELÍNEK Milan – já bych Vás chtěl všechny vyzvat na základě podnětu, jak tady navrhujeme 
různé věci, kde třeba hřiště, co k čemu jaký objekt využít. Tvoří se nový územní plán a já jsem tady 
před určitým časem dal k dispozici studijní materiál, jak se dělí zóny ve městě atd. Možná by stálo za to, 
kdybychom se třeba domluvili a začali se scházet, a doopravdy řešit to město komplexně. Zaznívají tady 
hlasy o nějaké budově, co s tím asi bude. My tam musíme dát toho ducha. Co my zastupitelé chceme 
nebo nechceme, aby to v tom místě bylo. Abychom si někam směřovali průmysl, někam školství, ně-
kam sportovní areály a těch máme opravdu požehnaně. Takže, když třeba hovoříme o oválu, to jsou 
jenom takové rychlé nápady. Máme obrovské hřiště s oválem. My bychom se měli všichni nadechnout a 
tomu městu nějakou dát takovou vyzy, a ten územní plán nám to nyní nabízí. Tam bychom se měli sou-
středit a tam bychom měli směřovat svoji pozornost, abychom doopravdy tu koncepci toho města spo-
lečnými silami vytvořili. Pak se to samozřejmě bude celospolečensky projednávat – na veřejném zase-
dání, ale my bychom toho našeho ducha do toho měli dát. Takhle jsem Vás k tomu chtěl vyzvat, že by-
chom se začali zabývat tímhle tím tématem společně. Starosta – děkuji. Radim Hurt, občan Polánky 
– já bych se chtěl zeptat v jaké fázi je rekonstrukce školky v Polánce? Jestli jste o tom začali jednat a 
kam se to posunulo. Starosta – v této chvíli je podána žádost o dotace na celkovou obnovu té budovy. 
Čekáme na její výsledek, vzhledem k tomu, že neočekáváme, že budeme úspěšní podle určitých signálů. 
Před jarními prázdninami proběhla debata mezi vedoucí ORR a projektantem na snížení nebo maximál-
ní možné úspory v rámci toho projektu tak, aby se ta školka tam dala vybudovat. V této chvíli čekáme 
na vyjádření projektanta a pořád máme zájem otevřít Mateřskou školu v Polánce. V této chvíli jsou dvě 
věci – podaná žádost o dotaci, nevíme její výsledek a za druhé je projekt upravován, tak abychom řešili 
pouze vybudování učebny nebo těch prostor pro potřebu mateřské školy. Radim Hurt, občan Polánky 
– tzn., že tím by se ty náklady snížily? Starosta – ano, aby se neřešilo vybudování čeho všeho v té bu-
dově, ale pouze těch dvou nebo tří místností pro potřebu Mateřské školy. Radim Hurt, občan Polánky 
–  můžu vědět jaký tam je časový horizont? Starosta – rádi bychom stihly září 2021 – otevření. Je to 
tak, abychom požádali o zařazení do sítě škol, tak se musí žádat v září daného roku a otevírá se v září 
následujícího roku. My musíme mít jasno v letošním roce, jak to s tou školkou bude a pokud se podaří 
stihnout termín září 2021, tak si myslím, že budeme velmi úspěšní. Radim Hurt, občan Polánky – 
pořád se jedná o rekonstrukci té stávající budovy nikoliv, že by se tam stavěla nová? Starosta – tato 
varianta není ještě přesně rozhodnuta. Čekáme na vyjádření projektanta, kolik by stály úpravy těch stá-
vajících prostor a pokud by ta cena byla neúměrně vysoká, tak bychom řešili, jestli není jednodušší vy-
budovat novou Mateřskou školu. Radim Hurt, občan Polánky – právě jsem slyšel něco o 18 000 000 
Kč. Starosta – to je celková oprava celé budovy. Ta cena je velmi vysoká. Radim Hurt, občan Polán-
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ky – děkuji. Starosta – není zač. Dále dotaz nikdo nemá, končím tento bod. Dále Vás budu informovat 
o pokračování jednání týkající se epopeje. Děkuji Vám za účast a přeji hezký zbytek dne.  
 
 
23.   Usnesení   
 
 
24.    Závěr 
 
 
Pan starosta ukončil jednání v:  18:00 hodin 
 
 
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová 
 
 
 
 
        ………………………………….. 
                          Ing. Pavel Vavřina 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

      Ing. Martin Procházka    
 
 
 
 
…………………………………..   

                                                                                                      Mgr. Tomáš Striegler  
 
 
V Moravském Krumlově, dne 18. 2. 2019 
 
 
 
 
 
 
 …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  
  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


